



Styrelseråd

20-03-2024

Plats: A415

Fika: Klara, Bullar

Närvarande: Vincent, Klara, Linn, Jennifer, Anna, Samuel på zoom

1. Mötet öppnas kl. 12:07

2. Fika samkväm

3. Runda

Det är bra med Vincent, är rädd för att få förkylning, går bra med projektet, taggad på vår. Har skickat ut inbjudningar till externa, kollat mail

Klara mår bra, stressnivån är i dagsläget på 9/10 till skillnad från igår då den va 6, ska skriva krögar provet, men projektet känns helt okej

Linn är glad, tycker det är så trevligt med vår, så skönt att inte gå projektkursen, haft fest möten inför mottagningen, mailat, varit delaktig i FOGA, jobbat med sponsgruppen, funderat kring vagnar, inventerat lite om köksgrejer i förrådet, ska ha möte med hitracts på megarådet, gått igenom guiderna, mailat KMR och A-bar, mycket små grejer har blivit gjorda, ska vara fest ansvarig på A-Bar, gått på pubar och event, är aktiv i THS, det är roligt

Det är bra med Anna, taggad på nubbedraget, varit mycket med mottagningen och lokaler, ska ha underhållsrond imorgon på bygget, skrivit till Leif det är bara förtroendevalda som får hänga med, om typ 3 veckor

Samuel mår bra, lite körigt med ettans gasque behöver lite PR, plugg och Rom händer i huvudet, skickat info ang. friskvårdsbidrag till Aron men inget har hänt (kanske Evelyne ska hålla koll på?)

4. Ekonomiråd, Nämndråd, Megaråd

Blir antingen nästa vecka eller efter påsk

Det va ekonomiråd i måndags, pratade om hur alla ligger till om de följer systemet

5. Checka Verksamhetsplan

Kolla igenom verksamhetsplanen, kolla de är något man kan ta på sig att göra

6. Plan framöver

7. Övrigt

Bokföring: Vi vill börja använda fortnox på riktigt! Det kom fram att vi inte gjort rätt sedan 2011, vi måste lära om oss, gör om gör rätt snabbt. I skatteverket har vi kalenderår, men i verkligheten har vi verksamhetsår vilket inte är rätt, det måste fixas.

Se till att alla bokför på samma sätt, samtidigt, regelbundna checkar, skapa ett sorts skyddsnät

Nya ekonomiansvarig kommer ärva gamla budgeten tills januari, man kan inte göra några slut eftersom budgeten ska hålla kvar fast posterna bytts, vi kan ändra hur vi budgeterar men måste bli ny rutin kring året

Stadgarna måste ändras, skriva propositioner

Ekonomiska policyn måste skrivas om

När skatteverket och fortnox blivit kontaktade så kan vi utifrån deras svar börja jobba med detta

Vi vill utesluta om någon ändrat senaste åren, isåfall varför

Vill köpa in cykellås till vagnarna och köpa in stekpannor

5/5 röstade ja

Katya tycker inte det är lämpligt att hålla gasquer i amöban, vi har alkoholtillstånd i amöban inte på ritsal, men hon tycker det är mer lämpligt att ha på ritsal, vi förstår inte varför, Lösningar: vi inför utökat alk tillstånd till våning 5 eller vi övertalar dem att vi ska ha i amöban, försöker hitta en förståelse, fixa möte?

8. Mötet avslutas kl. 12:56